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INTERPELACJA

w sprawie wykonania dokumentacji chodnika z funkcjq
Scie2ki rowerowej wzdlu2 ul. Rybnickiej

w 2022 roku Urza4 Miasta Wloclawka przystqpi do wykonania dokumentacji

projektowej inwestyclr polegalqcel na wykonaniu chodnika z funkciE Scie2ki

rowerowel przy ul. Rytrnickiej.

Proszq o informacjq dotyczEcE tego zadanra:

1) Proszq o podanie cJaty przystq3renra do przetargu na wykonanie

dokumentacji.

2) Prosze o podanre zakresu.

Z powazaniem

Agnieszka Jura-Walczak
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